

CPhI, ICSE & bioLIVE China 2019

表 15

交通及餐饮
指南

交通指南 Traffic Guide

A. 浦东机场至展馆 (From Pudong Int'l Airport to SNIEC):

1. 出租车 Taxi - 约 40 分钟, 车价约人民币 130 元 (About 40min, RMB 130)
2. 机场大巴 3 号线, 龙阳路站下, 车价人民币约 30 元
By Airport Shuttle Bus No.3 (RMB 30, get down at Long Yang Road Station)

B. 虹桥交通枢纽至展馆 (From Hongqiao Airport or Railway Station to SNIEC):

1. 出租车 Taxi - 约 45 分钟, 车价约人民币 110 元 (About 45min, RMB 110)
2. 机场大巴 3 号线, 扬子江万丽大酒店上, 龙阳路站下, 车价人民币约 30 元
By Airport Shuttle Bus No.3 (RMB 30, From Renaissance YANGTZE Hotel to Long Yang Road Station)
3. 地铁二号线至龙阳路站下 Take Metro Line 2 and get down at Long Yang Road Station.

C. 上海火车站至展馆 (From Shanghai Railway Station to SNIEC):

1. 地铁 1 号线, 人民广场站换乘地铁 2 号线, 龙阳路站下。
To take Metro Line 1, and change Metro Line 2 at the People Square Station, get down at Long Yang Road Station.
2. 出租车 Taxi - 约 40 分钟, 车价约人民币 70 元 (About 40min, RMB 70)

D. 上海南站至展馆 (From Shanghai South Railway Station to SNIEC):

1. 地铁 1 号线, 人民广场站换乘地铁 2 号线, 龙阳路站下。
To take Metro Line 1, and change Metro Line 2 at the People Square Station, get down at Long Yang Road Station.
2. 出租车 Taxi - 约 35 分钟, 车价约人民币 75 元 (About 35min, RMB 75)

E. 其它: Others:

- 地铁 7 号线可直达展馆北大厅, 花木路站 5 号出口。
To take Metro Line 7 to the SNIEC directly, getting down at Hua Mu Road Station (Gate 5).

餐饮指南 Catering Guide

展厅内餐厅 (Restaurant in the venue)

展馆南入口大厅一楼及二楼餐厅

Western set menu food at the 1st floor and 2nd floor of the Lobby.

E3 号馆、E4 号馆夹层 98 餐厅 (中式套餐) Chinese food restaurant at Hall E3 & E4

W5、E1、E4 号馆麦当劳餐厅 McDonald's at Hall W5 & E1 & E4

E4 号馆棒! 约翰餐厅 Papa John's at Hall E4

W1、W3、E3 全家便利店 Family Mart at Hall W1 & W3 & E3

E5、E7 名阑意式餐厅 Milano at Hall E5&E7